
Referat af møde i skolebestyrelsen
Tirsdag d. 24. oktober 2023, kl. 17.00 – 19.30

11. september 2023

Noter, SB møde

Budgetaftale: Alle matrikler blev bevaret, Idrætsskoleprojekt blev bevaret

Ansættelsesudvalg, 2 fra skolebestyrelsen:

Referat:

1.Godkendelse af dagsorden:

Pkt.8 flyttes til pkt.3

2.Godkendelse af referat:

3.Præsentation af Skolebestyrelse

3. Sidste nyt fra PLF’erne:

Sagsfremstilling:

Marie orienterede om arbejdet med PLF’erne på Stokkebækskolen. På afd. Gudme har arbejdet
været omkring anvendelse og tilgang til skærme i undervisningen. Drøftelserne har stået på i
1½ mdr. Der har været anlagt forskellige perspektiver fra medarbejderne. Et møde, hvor
grundholdningen skulle være negativ. Et møde, hvor nogle var positive og andre negative. Og
et møde, hvor medarbejderne skulle argumentere ud fra de unges perspektiv. Nu er vi nået til
prøvehandlinger med forskellige tiltag ude i klasserne.

4.

Økonomi & Budgetforhandlinger:

Ifølge budgetopfølgning pr.30.09.23 ser skolen ud til at lande på et underskud på ca.
1.100.000 kr. ved udgangen af 2023. Det skyldes bl.a. færre elever i outdoorklassen, da der
blev oprettet en ekstra idrætsklasse. Enkelte specifikke spørgsmål undersøger Søren nærmere.

Budgetaftalen bevarer idrætsskoleprojekt og alle matrikler. Ligeledes er alle forebyggende
tiltag bevaret. Der er i stedet vedtaget en rammebesparelse, der udmøntes på alle skoler.

5.

Sammensætning af ledelsesteam:

Afd.leder, Marianne Just er gået på pension. Marie Søndergaard har fået nyt job pr. 1.11.23.
Ole Bay er på barsel frem til 1.januar 2024.

Jesper Trabjerg Jensen er ansat som afd.ledervikar på afd. Hesselager for Ole.



Camilla Frøkjær-Petersen er afd.ledervikar på afd. Gudbjerg. Der er udarbejdet stillingsopslag,
der sendes ud til en pædagogisk leder med forventet tiltrædelse 1.2.23

Ansættelsesudvalg består af:

6. Nyt fra elevrådet

Punktet udgik. Elevrådet deltog ikke.

7. Stormøde for forældreråd om Fællesskaber

Skolebestyrelsen ønsker at invitere forældre til et fælles forældremøde, hvor Fællesskaber er
overskriften. Sarah og Betina fremlagde de indledende tanker. Fællesskaber på tværs af klasser
og årgange skal der arbejdes med. Fællesskab og gode relationer er to af skolens værdier,
hvilket vil være afsættet i stormødet.

Mødedato: d.20.11 kl.18.00-20.30 med afholdelse på afd. Hesselager. Hvis ikke ledig der, så
på en af de andre matrikler. Der er sandwich fra kl.18.00

Beslutning: SH undersøger om datoen er mulig, Sarah og Betina arbejder videre med
planlægningen

Næste møde i skolebestyrelsen er d.16.11. Mødet afholdes på afd. Gudbjerg.

Referent: Søren Hansen


